
Uzdrowił ich chorych
Ewangelia  dzisiaj  pokazuje  Pana  Jezusa  wśród  ludzi.  Widać
wyraźnie,  że  już  nie  potrafi  się  od  nich  uwolnić.  Szuka
miejsca osobnego, ale tłum Go nie opuszcza. Ludzie potrzebują
Chrystusa. Jeszcze nie wiedzą kim On naprawdę jest; wiedzą, że
uzdrawia, czyni cuda, uwalnia ludzi od mocy demona. I naucza.
Przede wszystkim naucza o miłości Boga Ojca do ludzi. Mówi o
tajemnicy swojego synostwa. O jedności jaka istnieje miedzy
Nim – Synem i Bogiem – Jego Ojcem. Wkrótce się okaże, że gdyby
poprzestał na samym tylko czynieniu cudów, wszystko byłoby w
porządku. Ale On ciągle powtarzał, że czyni to mocą swego
Ojca, czyni to w Jego imieniu, by w tym wszystkim objawiły się
sprawy  Boże.  Tak  jest  do  dzisiaj.  Jezus  żyje,  przechodzi
pośród  nas.  Nie  przestaje  nas  nauczać,  tu  i  tam  dokonuje
uzdrowień, a chorych, cierpiących nie brakuje. Jest ich jakby
coraz więcej, coraz więcej różnych chorób wśród ludzi: chorób
ciała, ludzkiej psychiki, chorób duszy ludzkiej. Pisze dzisiaj
w Ewangelii, że Pan Jezus uzdrawiał ich chorych, tzn. tych,
którzy cierpieli wśród ludzi i potrzebowali Bożej i ludzkiej
pomocy. Chrystus chce, by i dzisiaj przez te różne trudne
doświadczenia objawiały się wielkie sprawy Boże. Np. przez
naszą  żarliwą  modlitwę,  nie  tylko  o  własne  zdrowie,
powodzenie,  ale  również  w  intencji  ludzi  cierpiących.
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